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Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Gunnar Eriksson, Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren,  
Kurt Löfgren, Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg  
Inbjuden från valberedningen: Gabriella Hammarskjöld 

   
 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av ordförande Ronny Liljegren med en kort genomgång av vad 
medlemmarna tycker om klubbens arbete. Det gavs tillfälle att kort skriva ner sina 
åsikter på medlemsmötet 12 november.  
Det är väldigt positiva tongångar samtidigt som det finns delar att förbättra. Det 
arbetet kommer finnas med kontinuerligt, både i styrelsen och kommittéerna. 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 
 
§ 3  Valberedningen 
 
  En sammanställning av de val som behöver göras på årsmötet 13 februari 2016 gicks  

igenom tillsammans med Gabriella Hammarskjöld. 
Konstaterades att klubben bör ha en utbildningsansvarig. Gabriella tar med det i det 
fortsatta valberedningsarbetet. 

 
§ 4  Föregående protokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Vid genomgång av beslutspunkterna i protokollet från 2015-10-21 konstaterades 
följande: 

 Det saknas fortfarande ett namn på någon som är villig att arbeta vidare med 
MTBO. 

 Nytt konto hos Landshypotek återstår att ordna. 

 Bowlingkvällen blev inställd tänkt datum men kan återkomma senare. 

 Ett Instagramkonto är skapat men det råder osäkerhet om vem som sköter 
om det. 

 Det är ännu inte ansökt om bidrag från SISU till kostnaden för Thomas 
Lövkvists medverkan på medlemsmötet 12 november.  

Övriga beslutspunkter är antingen klara eller inte utvärderingsbara förrän längre fram 
i tiden.  

Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  
 

§ 5  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Inga skrivelser att ta upp. 
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§ 6  Rapporter 
 

Ordförande 

 Glädjande nog är 35 personer anmälda till Framtidskonferensen 23-24 januari 
2016. Konferensen sker på Ålandsfärjan. Förutom diskussioner om klubbens 
framtida utveckling är syftet med resan att umgås och lära känna varandra lite 
mer. 
Ronny har sökt och fått beviljat bidrag till konferensen, 20 000 kr från SOFT och 
12 000 kr från SISU.  

 Ronny var med på Gotlands Orienteringsförbunds senaste styrelsemöte. Det 
konstaterades att det i princip saknas kontakt mellan GOF och klubben. För att 
skapa en förbindelselänk bör i framtiden en av klubbens styrelseledamöter vara 
med i GOF:s styrelse.  

 För ganska länge sedan väcktes tanken på ett litet orienteringsmuseum. En hel 
del saker är insamlade men än så länge finns ingen plats utsedd. Förutom det 
krävs att någon/några axlar ansvaret för att slutföra jobbet och skapa en intresse-
väckande presentation av materialet.  

Sekreterare 

Inför årsmötet ska Verksamhetsberättelse för år 2015 och Verksamhetsplan för år 
2016 färdigställas. Alla i styrelsen ansvarar för olika delar vilka ska vara klara senast 
15 januari.  
Beslut:  Ronny tar kontakt med Magnus Ihreskog om han är villig att jobba med 
layout och skicka till tryck. 

Beslut:  Eftersom den årskalender som brukar finnas med i Verksamhetsplanen 
tämligen snart tappar i aktualitet kommer den fortsättningsvis inte vara med. 

Information om årsmötet, med efterföljande årsfest, kommer att läggas ut på 
hemsidan och facebook.                                                  

Kassör 

Det har inte hänt så mycket vad gäller utfallet för 2015. Dock noterades att  

 överskottet från Helg utan älg beräknas till cirka 30 000 kr mer än budgeterat. 

 ytterligare kartbidrag för året är att vänta. 

 25-manna blev mycket dyrare än beräknat. 

Vid tiden för detta möte visas ett underskott på 23 000 kr men då saknas vissa 
transaktioner. Det finns gott hopp om att året slutar med ett nollresultat att jämföra 
med det budgeterade underskottet på 153 000 kr vid årets början.  

En diskussion fördes om investering i bättre sopsorteringsmöjligheter ute på tävlings-
platserna. 
Beslut:  Kurt för denna diskussion vidare till framtida tävlingsledare. 
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Kommittéerna har lämnat in sina budgetar för 2016 till Gunnar. Vid en samman-
räkning pekar utfallet för kommande år på ett litet underskott, ca 28 000 kr. Det är 
styrelsens mening att det finns utrymme för diverse satsningar som kräver visst 
tillskott från kapitalet. Klubben är tillräckligt stadd vid kassa för detta. 

En framtida utgift kan vara en avlönad vaktmästare, för längre period än bara 
sommaren. Med växande medlemsantal ökar kravet på arbetsinsatser vid Kinner. 

Tävlingskommittén 

Anders Nilsson har sökt pengar för ett kartprojekt för skolor på norra Gotland. 
Tanken är att framställa när- och skolkartor och också hjälpa lärarna på skolorna att 
använda kartorna.   

 Jonn Boman arrangerar Annandagsorienteringen. 

 Mats Sigalit har tagit över ansvaret för Jungfruloppet. 

 Håkan Mattsson är banläggare för Nattinatta. 

 Banläggare för 3-dagars är Magnus Ihreskog, Anders Nilsson och Mattias 
Westfelt. 

 Helge Gardelin tar hand om Ungdomstrollet. 

 Peter Skalberg är tävlingsledare för 3-dagars. 

 3 motionsorienteringar planeras under 2016. 

När det gäller kartritning inför 3-dagars 2018 är Anders Nilsson på gång i området 
kring Lickershamn. Det finns ett önskemål om att kunna använda området vid Ihre 
kvarn till Helg utan älg 2017. Det återstår en del markägarkontakter innan det kan bli 
klart.  

Stugkommittén 

Det har kommit ett påbud från regionen om att en brandredovisning ska lämnas in 
före årsskiftet. 

Elljusspåret är så gott som färdigt. Informationstavla, klocka och viss grusning är det 
enda som återstår. 

Kommer det snö kommer den skottas bort från spåret. Det finns alltså ingen tanke på 
att köra upp skidspår. Anledningen till det är att spåret ska kunna hållas torrt så fort 
som möjligt efter vintern.  

Ibland efterfrågas möjlighet att själv kunna komma in i Kinnerstugan. Det går bra att 
kontakta Kjell för att få nyckel.  
Beslut:  Denna information tas upp i respektive kommitté. 

Tränings- och Rekryteringskommittén 

Basen för tisdagsträningarna är Kinnerstugan. Det kommer satsas på motions-
orienteringar, tillsammans med andra klubbar. 
Nyårsläger är planerat till 15-16 januari. Det blir även ett vårläger men det är inte 
datumsatt ännu.  
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Pengarna för Sune Stenströms pris är slut och upphör därmed. När det gäller priset 
till Årets ungdom diskuterades om det, förutom pokalen, kan bli ett pengapris. 
Beslut:  Kommittén har mandat att ta ställning till detta. 

Infokommittén 

Birgitta fick motta beröm för ännu ett väl genomfört medlemsmöte, som tidigare 
nämnts med Tomas Lövkvist som föreläsare. 

Beslutet att återigen ge ut Broosket i pappersform har slagit väl ut och kommer att 
fortsätta så. Birgitta efterfrågar fler bidrag att publicera! 

§ 7  Uppvaktningar 

Det finns ännu ingen uppvaktningslista för 2016. 
Beslut:  Så fort som möjligt ska Gunlis ordna det så att ingen uppvaktning missas i 
början av året. 

 
§ 8  Övriga frågor 

 
O-ringen 2020/2021? 
 
Det har kommit synpunkter på att styrelsen inte på egen hand kan fatta beslut om 
huruvida klubben ska eller inte ska arrangera O-ringen tillsammans med O-ringen AB. 
Beslut:  Styrelsen står fast vid sin inställning men information om erbjudandet ska 
delges medlemmarna på årsmötet 13 februari. 
 
Integration 
 
Hur kan klubben medverka till god integration för de flyktingar som kommer till ön? 
Framgångsrikt torde vara att leta rätt på goda exempel från andra ställen i Sverige. 
GOF och SISU har redan projekt på gång. Visborgs OK och Gotlands Bro OK har haft 
en inledande kontakt med varandra och väntar nu på att höra något från GOF. 
Beslut:  Klubben ska självklart bidra men  styrelsen anser att det inte är rätt läge att 
påbörja något nu under vintern när mörkret råder.      
       

§ 8  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir onsdag 24 februari kl. 18.30 hemma hos Ronny.    
          

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

Protokollförare:    Justerare: 
 

 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Birgitta Hjerthén 

               


